

210



ARTWORK WORKING DOCUMENT		DECATHLON	
FILE_NAME	: CHN_4300261_SS21_309588_USG	RETRIEVAL_DATE	: 11/08/2020
PROJECT_MANAGER	: vincent.barcelonne@decathlon.com	VERSION	: 11/08/20 14:15
GRAPHIC_DESIGNER	: charlotte.lemaitre.partner@decathlon.com	SCALE	: 1 : 1
PACK_REF	: 4300261		
DSM_CODE	: 9810002963		
Le produit ci décrit doit être conforme à la directive 94/62/CE et au droit français 98/538 : - Tous de métaux lourds inférieurs à 10ppm - Information des substances dangereuses (Classement de la directive 67/548/CE) - Les normes correspondantes sont EN 13426, EN 13429, EN 13430, EN 13431, EN 13432. Ce document est la propriété de DECATHLON. Tous les droits sont réservés. Ce produit supporte la dernière version du DECATHLON Toxicology Specifications		The component described here must comply with directive 94/62/EC and to the french decree 98/538 : - Heavy metal rate under 10ppm - In accordance with directive 67/548/EC, the use of hazardous substances must be minimized. - The standards are EN 13426, EN 13429, EN 13430, EN 13431, EN 13432. This document is the property of DECATHLON. All rights reserved. This product should respect the latest DECATHLON Toxicology specifications	

